
1 

 

 

 

 

 

AKADÉMIA POLICAJNÉHO ZBORU V BRATISLAVE 
oddelenie akreditácie a vnútorného systému kvality 

Rada kvality 
Sklabinská 1, 835 17  Bratislava 

 
Č. p.: APZ-AVSK-12/2025                                                                        Bratislava 07.02.2025 

 

 

 

Zápisnica  

zo zasadnutia Rady kvality Akadémie Policajného zboru v Bratislave  

dňa 05. februára 2025 

 
 

Dátum a čas zasadnutia: 05. februára 2025 od 10.00 h 

Miesto zasadnutia: Akadémia Policajného zboru v Bratislave, miestnosť U 333 

Prítomní členovia Rady kvality (prezenčne):  

plk. Ing. Rastislav Polakovič, plk. Mgr. Marek Cerva, pplk. doc. JUDr. Ing. PhDr. Kristína 

Králiková, PhD., MBA, prof. JUDr. Mojmír Mamojka, PhD., pplk. JUDr. Michal Marko, PhD., 

mjr. doc. PhDr. JUDr. Mgr. Jozef Medelský, PhD., mjr. doc. Mgr. Dominika Dinušová, PhD., 

plk. v. v. doc. JUDr. Boris Löffler, PhD., stržm. Tamara Veliká, Denis Bacigál, Mgr. Zuzana 

Pilarčíková, JUDr. Rastislav Hajko, PhD.  

 

Prítomní členovia Rady kvality (on-line): - 

 

Neprítomní členovia Rady kvality:  

plk. Ing. Petr Tánczos (dôvod - neplánované a neodkladné služobné povinnosti) 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia  a schválenie programu. 

2. Odovzdanie menovacích dekrétov. 

3. Systém kvality na Akadémii Policajného zboru v Bratislave. 

4. Hlasovanie o uznesení Rady kvality. 

5. Rôzne. 

6. Záver. 

 

K bodu 1. (Otvorenie zasadnutia a schválenie programu): 

Prorektor pre kvalitu a rozvoj pplk. doc. JUDr. Ing. PhDr. Kristína Králiková, PhD., MBA 

(ďalej len „prorektorka pre kvalitu a rozvoj“) prítomných členov Rady kvality Akadémie 

Policajného zboru v Bratislave (ďalej len „Rada kvality“) privítala, informovala, že zasadnutie 

sa bude konať v súlade so Štatútom Rady kvality a rokovacím poriadkom Rady kvality. 

Prorektorka pre kvalitu a rozvoj odovzdala slovo manažérom kvality  (Mgr. Z. Pilarčíkovej 

a JUDr. R. Hajkovi, PhD.), aby sa stručne predstavili. Ďalej prorektorka pre kvalitu a rozvoj 
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konštatovala uznášaniaschopnosť Rady kvality. Zároveň prítomných členov oboznámila 

s programom zasadnutia a vyzvala prítomných k hlasovaniu o programe zasadnutia (prijatý 

jednohlasne). Súčasne informovala o spracovaní zápisnice a uznesenia zo zasadnutia (je 

prílohou zápisnice). 

V úvode prorektorka pre kvalitu a rozvoj tiež oznámila, že Rada kvality má v súlade so 

Štatútom 12 členov, no na základe rozhodnutia vedenia Akadémie Policajného zboru 

v Bratislave (ďalej len „APZ v Bratislave“) boli za manažérov kvality určení dvaja členovia 

Rady kvality (Mgr. Z. Pilarčíková, JUDr. R. Hajko, PhD.). Z uvedeného dôvodu sa zasadnutia 

Rady kvality zúčastnilo 13 členov. Konštatovala, že v blízkej dobe bude z vyššie uvedeného 

dôvodu potrebná novelizácia pokynu rektora APZ v Bratislave č. 184/2024, ktorým sa vydáva 

Štatút Rady kvality APZ v Bratislave. Pred zasadnutím Rady kvality prorektorka pre kvalitu 

a rozvoj rozhodla, že na základe uvedenej skutočnosti bude na zasadnutí hlasovať len jeden 

manažér kvality, JUDr. R. Hajko, PhD., za oboch. 

 

K bodu 2. (Odovzdanie menovacích dekrétov): 

Prorektorka pre kvalitu a rozvoj odovzdala prítomným členom Rady kvality menovacie 

dekréty. 

 

K bodu 3. (Systém kvality na APZ v Bratislave): 

 

O systéme kvality na APZ v Bratislave prítomných informovali prorektorka pre kvalitu 

a rozvoj a JUDr. R. Hajko, PhD. manažér kvality. Legislatíva týkajúca sa systému kvality, 

orgány zodpovedné za kvalitu, systém kvality na APZ v Bratislave, interné predpisy upravujúce 

kvalitu na APZ v Bratislave, rozhodnutie SAAVŠ.  

Po prezentácii požiadal o slovo prof. Mamojka, ktorý uviedol, že vydaniu Rozhodnutia 

SAAVŠ (2024/72:561-OAC z 25. júla 2024) o oprávnení APZ v Bratislave „vytvárať, 

uskutočňovať a upravovať študijné programy v študijnom odbore bezpečnostné vedy v 1., 2. a 

3. stupni vysokoškolského vzdelávania“, predchádzalo veľa práce a úsilia viacerých 

zamestnancov APZ v Bratislave, v roku 2022 bola zriadená pracovná skupina, ktorej úlohou 

bolo zosúladiť vnútorný systém zabezpečovania kvality so štandardami SAAVŠ. Zároveň 

uviedol, že SAAVŠ bude APZ v Bratislave naďalej posudzovať.  

 

K bodu 4. (Hlasovanie o uznesení Rady kvality): 

 

Prorektorka pre kvalitu a rozvoj prítomných stručne informovala o Vnútornej hodnotiacej 

správe APZ v Bratislave za akademický rok 2023/2024. Vyzvala na diskusiu, nikto sa 

neprihlásil, následne boli členovia Rady kvality vyzvaní na hlasovanie. Výsledok hlasovania je 

v uznesení zápisnice (príloha). 

Prorektorka pre kvalitu a rozvoj prítomných stručne informovala o Odporúčaniach SAAVŠ 

pre Akadémiu PZ v Bratislave obsiahnutých v Rozhodnutí SAAVŠ č. 2024/72:561-OAC z 25. 

júla 2024. Prítomných vyzvala na diskusiu, nikto sa neprihlásil. Následne boli členovia Rady 

kvality vyzvaní na hlasovanie o predloženom materiáli. Výsledok hlasovania je v uznesení 

zápisnice (príloha). 

 

K bodu 5. (Rôzne):  

 

Prorektorka pre kvalitu a rozvoj konštatovala, že kvalita na APZ v Bratislave je závislá na 

správnej komunikácii a vzájomnej spolupráci všetkých zodpovedných osôb spolupodieľajúcich 

sa na vnútornom systéme kvality školy. Na tento existujúci problém poukazuje na stretnutiach 

vedenia APZ v Bratislave od nástupu do svojej funkcie, pretože všetky dokumenty týkajúce sa 
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oblasti kvality spracúvané oddelením akreditácie a vnútorného systému kvality APZ v 

Bratislave, ich finálna úprava, je priamo závislá na kvalite obsahu zaslaných podkladov. 

 

- prof. Mamojka: 

- navrhol, aby Rada kvality zasadala viackrát, ako je uvedené v Štatúte Rady kvality 

(„najmenej raz za akademický rok“). Zasadnutia raz za rok môžu byť zlým signálom aj 

vo vzťahu k SAAVŠ,  

- upozornil na drobné chyby v Štatúte Rady kvality (zjednotiť „vymenovanie – 

menovanie“ a pod.), 

- vyjadril uznanie manažérom kvality z hľadiska ich adekvátneho vzdelania pre daný 

študijný program, ktorý majú vo svojej kompetencii. 

 

- doc. Medelský: 

- informoval o liste z Rektorskej komisie, ktorá žiada o podnety na novelu zákona č. 

131/2002 Z. z. o vysokých školách (oslovil pracoviská APZ v Bratislave o zaslanie 

stanovísk), 

- informoval o snahách vedenia APZ v Bratislave zmeniť (navýšiť) smerné čísla pre 

denné Bc. štúdium ŠP BOOM, kde sa každý rok príjme 100 študentov,  

- na doplnenie informácie vyzval JUDr. R. Hajka, PhD., ktorý sa zúčastňoval na 

pracovných stretnutiach týkajúcich sa tohto problému z pozície riaditeľa centra 

vzdelávania a psychológie MV SR. 

 

- JUDr. Hajko, PhD.: 

- o predmetné denné Bc. štúdium je enormný záujem (ročne sa hlási cca 500 - 700 

uchádzačov), 

- záujemcovia absolvujú prijímacie konanie do PZ + prijímacie konanie na štúdium, 

- dnes je smerné číslo 100 do ročníka, ostatní, aj ak boli úspešní na prijímacom konaní 

prijatí nie sú, a PZ o nich prichádza,  

- bude potrebné požiadať o spoluprácu  MV SR (SPSČ), PPZ, vec konzultovať s CVP 

(APZ v Bratislave prostredníctvom CVP každoročne žiada MV SR o schválenie 

smerných čísel), 

- zároveň bude potrebné rokovať aj s pracoviskami APZ (katedry, kvestúra) z dôvodu 

následného nárastu počtu tried, zvýšených požiadaviek na ubytovanie atď. 

- vzhľadom na to, že vec navýšenia počtu denných študentov má vplyv aj na kvalitu 

vzdelávania, členovia Rady kvality budú o postupe v uvedenej veci informovaní. 

- plk. Ing. Polakovič: 

- vzhľadom na množstvo výziev, pred ktorými PZ stojí požiadal o flexibilnú reakciu APZ 

v Bratislave (napr. hybridné hrozby, pripravovaný zákon o žandárstve, pripravovaná 

novela zákona o obecnej polícii a pod.), 

- v kontexte udalosti v Spišskej Starej Vsi upozornil na skutočnosť, že denní študenti v 1. 

ročníku nemajú zaradené streľby ani v 1. semestri štúdia (v súvislosti s prípravou na 

výkon, nemajú dostatok hodín praxe počas štúdia a následne nie sú pripravení adekvátne  

reagovať pri služobnom zákroku),   
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- informoval, že od 11.6. 2025 do 28.6.2025 sa na Slovensku konajú ME vo futbale do 

21 rokov,  v tejto súvislosti navrhol zodpovedným pracovníkom (pedagógom) APZ 

v Bratislave možnosť zúčastniť sa na bezpečnostných opatreniach, 

- poďakoval za členstvo v Rade kvality a pokiaľ mu to umožnia služobné povinnosti, rád 

sa bude zasadnutí zúčastňovať osobne. 

K bodu 6. (Záver): 

Prorektorka pre kvalitu a rozvoj na záver: 

- oboznámila prítomných s obsahom zápisnice zo zasadnutia Rady kvality a uzneseniami, 

- oboznámila prítomných s termínom ďalšieho zasadnutia Rady kvality, 

- poďakovala prítomným členom Rady kvality za účasť na zasadnutí, 

- ukončila zasadnutie. 

 

 

Zapísali a spracovali: 

JUDr. Rastislav Hajko, PhD. 

Mgr. Zuzana Pilarčíková 

 

 

 

 

Schválila: 

 

pplk. doc. JUDr. Ing. PhDr. Kristína Králiková, PhD., MBA v.r. 

prorektor pre kvalitu a rozvoj 

predseda Rady kvality 

 

 

 

 

 

Príloha: Uznesenie zo zasadnutia Rady kvality  

 

 


